
                                                            

Interpellation från Miljöpartiet de gröna

till kommunstyrelsens ordförande Hanna Bocander

Frågor om Miljöprogrammet och klimatåtgärder

Idag, den 23 september 2019, öppnar Förenta Nationernas klimatkonferens 2019. 
Trycket är stort på världens ledare, konsekvenserna av klimatförändringarna blir alltmer
uppenbara och tålamodet sinar hos de som inser vad som blir följden av uteblivet 
ledarskap och handlingskraft. Vad gör Danderyd för att leva upp till 1,5 graders målet i 
Parisavtalet?

Danderyd har dels ett Miljöprogram som är ett övergripande styrdokument, dels en 
Klimat- och energistrategi. Miljöprogrammet tar ett helhetsgrepp och utgår från de 
nationella miljömålen, här ingår förutom ”frisk luft” även biologisk mångfald och giftfri 
miljö m m. Klimat- och energistrategin fokuserar på klimatpåverkande utsläpp från 
växthusgaser. Båda dokumenten har 2020 som slutår för ett antal åtgärder. I den 
revidering som nu planeras finns tankar om att slå ihop de båda dokumenten.

Miljöpartiet de gröna i Danderyd frågar: 

1. Klimatfrågan beskrivs ofta som vår tids ödesfråga.

- Anser kommunledningen att klimatfrågorna inte är av sådan betydelse att de kräver 
en särskild strategi och handlingsplan?

2. När en revidering av de båda dokumenten ska ske så är det av vikt att först 
utvärdera utfallet av de nuvarande programmets och strategins åtgärder och effekter.

- Kommer en sådan utvärdering att ske?

- Om så är fallet blir det då innan arbetet med revideringen startar?

- Kommer resultatet av en ev utvärdering att redovisas för samtliga förtroendevalda och
allmänheten i Danderyd i dialogform?

- Vilken tidplan gäller för revideringen av Miljöprogrammet samt Klimat- och 
energistrategin?

- Hur ska revideringen organiseras?
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